



1 DAY BATAM SEAFORREST ADVENTURE TOUR

巴淡岛公主沙滩俱乐部一日之旅

Tour Code: DSW251217B1SEAFORRESTADVENTURE

Singapore – Batam – Singapore

Lunch

Dep: 0830 hrs / Rtn: 1820 hrs

Depart from Singapore Harbor front Centre, Counter #03-43, Sindo Ferry Service. Upon arrive at Sekupang pier, after immigration/custom clearance, you will be greeted by our friendly tour guide and escorted to awaiting air-conditioned bus and transfer to **Sea Forest Adventure**, where to offer very wide range of activities such as **Aqua Track, Banana Boat, Kayaking, ATV Ride, Archery, Paintball** and more. Most adventurous activities among these games is Aqua Track, This fun and challenging inflatable water sports park is an exciting playground in a pure nature marine environment for the entire family and any kind of groups to play and hang out. We will spend around 2-3 hours for you to join the activities. Thereafter, proceed for afternoon signature ayam penyek lunch at Sunda Sawargi Indonesia Restaurant. After lunch, proceed to visit **Armyman Factory Outlets, Pineapple Cake Factory, Batam Chocolate House, Latex Learning Centre, Coffee Factory** and proceed for one hour Traditional Body Massage at local massage centre. Thereafter, transfer to Mega Mall Batam Centre for your last stop shopping. Depart by high speed ferry to Singapore.

新加坡 - 巴淡岛 - 新加坡 (午)

早上 0730hrs 在港湾码头 #03-43 企鵝渡輪社領取船票，大約 45 分鐘船程抵達巴淡島，島上熱情導游帶領轉乘前往 **【公主沙滩俱乐部】** 在那里提供非常广泛的活動，如水上跑道，香蕉船，皮划艇，沙滩车，射箭，彩弹射击等。这些游戏中最具冒险精神的活动是 Aqua Track，这个充满乐趣和挑战性的充气水上运动公园，是一个令人兴奋的游乐场，为整个家庭和任何种类的团体玩耍和闲逛提供了一个纯净的自然海洋环境。我们将花费大约 2-3 个小时来参加活动。

午餐将会在 AYAM PENYEK 享用 当地著名的扁鸡餐。过后将带各位前往 **【鳳梨酥工厂】** 鳳梨酥起源台湾小食，外皮酥松，而我们巴淡岛制做的鳳梨酥是由巴淡本土种植的鳳梨纖維细致不粘牙 口感甜而不膩 透着鳳梨的香味。而鳳梨的别名也叫旺来，旺来旺来是华人最喜欢的送礼佳品 **【巧克力屋】** **【BE SUPERHEROES 专卖店】** 提供各种超级英雄 T 恤和任何其他类型的产品，如钥匙链，行李牌帽，皮带，钱包，超级英雄的缩影，凉鞋等等 **【咖啡工厂】** 观看现场烘焙的印尼著名咖啡，在这你可以选择现场品尝，也可打包带给国内的亲朋好友 **【乳胶加工厂】** 印尼是世界最大的橡胶生产国，橡胶枕可治疗颈椎痛也可美容，见识闻名世界的南洋原生天然橡胶及其各种制品，是自用及赠送亲友的最佳礼物。在这里您还可以舒舒服服的“试睡一觉，体验乳胶带来的舒适 以及 当地著名的 **【MEGA MALL 高级购物中心】**。之后将是各位回返新加坡的时候了。岛游将会送各位到码头乘搭渡轮回新加坡。

| S\$ Per Person Basis | Package A (With Ferry Ticket) | Package B (Without Ferry Ticket) *for 2D1N Overland package |
|------------------------|----------------------------------|--|
| | GV2 | GV2 |
| ADULT (12 YRS & Above) | S\$70 | S\$60 |
| CHILD (3 TO 11 YRS) | S\$66 | S\$56 |
| INFANT (3 YRS BELOW) | S\$15 | FOC |

The Package Include of / 费用包括:

- 2 Way Ferry Ticket (SIN/BTH/SIN) by Sindo Ferries (**Package A only**)
- 1 Hour Aqua Track + Admission Fee to Sea Forest Adventure as per itinerary.
- 1 Hour Traditional Body Massage as per itinerary.
- 1 Half Day Shopping Tour + Signature Ayam Penyek Lunch as per itinerary.
- Land Transfer as per itinerary and
- Local Guide Assistance.

The Package Exclude of:

- Singapore PDF & Fuel Surcharge of S\$21/pax (Please collect upon booking / **all taxes are subject to change**).
- Batam Terminal Fee of S\$8/pax (Please collect upon booking / **subject to change**).
- Batam Guide & Driver Tipping of S\$2/pax/day. (Payable upon arrival)
- Personal Insurance, Room Service, Optional Tours, Portage Fee, Visa Fee, and all expenses of personal nature

Remark:

- **Validity from 1 JANUARY till 30 DECEMBER 2020.**
- Life jackets are complimentary and available at towel rental locations
- Life jackets are required for all swimmers under 48" / 1.2m and recommended for weak or inexperienced swimmers of all ages
- All swimmers under 48" / 1.2m should be kept within arms reach of a responsible adult whenever in the water
- To avoid injury to yourself and others please walk at all times and do not run
- Children should be supervised at all times by a responsible adult. Lifeguards are present for the safety of all guests but there is no substitute for the constant supervision of your children and others you are responsible for.
- **Aqua Track Adventure** reserves the right to inspect all bags for any such items
- The management of **Aqua Track Adventure** reserves the right to interpret these guidelines based on the unique circumstances of any given situation. Further, any issues not specifically referenced by these guidelines will be handled with the best interests of all affected parties.

Website: www.transtar.travel Email: enquiry@transtar.travel



5001 Beach Road #01-12 Golden Mile Complex Singapore 199588 | Tel: 6299 9009 Fax: 6294 9136

6001 Beach Road #01-52A Golden Mile Tower Singapore 199589 | Tel: 6295 9009

Email: enquiry@transtar.travel | Website: www.transtar.travel